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6. Waarom heeft de wethouder gekozen voor een mededeling aan de Raad en heeft zij de Raad
direct daarna niet gewoon van alle relevante informatie voorzien?

7. Wat bedoelt de wethouder met "complexe onderhandelingen" als verklaring voor de oorzaak
van de aanzienlijke vertraging bij dit plan?
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